
國立臺灣大學 111學年度優秀青年遴選報名注意事項 

一、 報名資格：本校大學或研究所在學學生，其前一學期 GPA2.93以上，

且在學期間無懲處紀錄，並具有下列具體事蹟之一者，經推薦後得為

優秀青年之候選人：（一）敦品勵學、學術研究表現卓越。（二）力行

愛國、愛校活動著有貢獻。（三）熱心公益、服務社會堪為楷模。（四）

擔任社團幹部表現優異。（五）其他優秀表現足為表率。在學期間曾

當選本校優秀青年者，請勿再報名。 

二、 報名期間：111年 9月 1日至 9月 30日，逾期不予受理。 

三、 報名方式：網路報名暨紙本送件，報名網址：https://reurl.cc/YOK8gD 

(請用 Chrome、Firefox、Edge等瀏覽器，不可用 IE) 

四、 報名文件：請將下列紙本資料依序整理，用長尾夾固定後，送至校總

區行政大樓 111學務處生輔組辦公室 

（一） 候選人報名表 1份：網路報名完成後請下載列印簽名。 

（二） 大學或研究所歷年成績單正本 1份。 

（三） 獎懲紀錄證明書(含事由)1份。 

（四） 師長推薦信 1份。 

（五） 重要經歷與優良事蹟證明文件：限為 A4尺寸 10頁以內。 

五、 作業時程：預定 11月召開評審會議，當選者另行通知有關表揚、頒

贈獎牌及證書時間及地點（自 111學年度起不再於校慶典禮表揚）。

（未獲獎者不予通知） 

六、 活動洽詢：本校學務處生活輔導組，電話：02-33663794，E-mail：

advisory@ntu.edu.tw。 
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Application instructions for the 2022 NTU Outstanding Youth Selection 

1. Qualifications: NTU students whose GPA was 2.93 or above in the previous 

semester, who have not been issued warnings or demerits during their studies, and 

who meet any of the following criteria, with the recommendation of the competent 

division/unit, be nominated as a candidate for the NTU Outstanding Youth Award: 

Shows integrity, diligence, fidelity, and compassion, as well as excellence in 

academic research. Performing patriotic acts or making extraordinary 

contributions to the University. Dedication to public welfare and social services 

that sets an example for other youths. Excellence service as a student association 

officer. Other notable and praiseworthy deeds. Those who have been elected as 

Outstanding Youth during the school period, please do not apply again. 

2. Application period: from 1st September to 30th September, 2022, overdue will 

not be accepted. 

3. Application method: online application and paper delivery. Online application 

at https://reurl.cc/YOK8gD 

(Please use Chrome, Firefox, Edge and other browsers, except IE) 

4. Required Documents: Please arrange the following paper documents in order 

and fix them with long tail clips. 

(1) One copy of the candidate application form: After completing the online 

application, please download, print and sign. 

(2) Transcripts of all school terms Academic Record 

(3) Certificate of reward and punishment record (including reasons) 

(4) One recommendation letter from the teacher 

(5) Proof of important experience and good deeds: limited to 10 pages of A4 size. 

5. Event schedule: The Outstanding Youth Selection Committee’s review meeting 

will be held in November, and only the awardees will be noticed. The awardees 

will be notified separately about the time and place of the commendation, 

awarding of medals and certificates. (Since the 111 academic year, the awardees 

will no longer be commended at the NTU Anniversary Celebration.) 

6. Contact information: The Student Assistance Division, Tel: 02-33663794, E-

mail: advisory@ntu.edu.tw。 
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